
●
●
●
●

●

●

●

●

ADIL ABDELRAHIM AHMED ABDALLA
Doha-Qatar       Alrayyan +97466845886 

dowly2019@gmail.com - dowly2013@yahoo.com - adilabdalla2023@gmail.com

Accountant and delegate

Experience Manpower company

01/2016-3/2023 And infrastructure companies, general contracting, public services and a driver

Accountant, representative of clearing transactions, collecting funds and advertising.

Leverage skills to deliver effective services

Effectiveoth operations in activities

Demonstrate effective organizational abilities and strong teamwork and problem-solving 

skills

Successfully complete multiple administrative functions and help customers solve 

inquiries and problems, provide leadership capabilities and customer service skills, find 

solutions to obstacles, challenges, difficulties, adaptation and control, and demonstrate 

professionalism and accuracy in implementing company requirements

Ensure smooth and effective handling of personal and financial data Achieve timely 

completion and delivery of salaries, invoices and daily requirements with colleagues and 

management Promote a collaborative work environment that contributes to the overall 

success of the team and maintain a high level of accuracy and attention to detail in all 

tasks

Ensure the integrity and reliability of the company’s data and financial records, 

consistently meet deadlines, deliver high-quality work, demonstrate a strong work ethic 

and commit to excellence in communicating with colleagues and stakeholders

Ensure a clear understanding of requirements and expectations while maintaining 

confidentiality in handling sensitive information and complying with company policies and 

procedures while achieving financial objectives and implementing solutions to enhance 

efficiency and improve operations

I worked in Hands Bringing Company, Contracting and Infrastructure Company, General 

Contracting Company and General Services Company.

I have the skill to communicate, exchange ideas, teamwork, collaborate to discover and 

solve problems and conflicts, and the ability to work under pressure, handle multiple 

tasks, adapt, efficiently modify perspectives, prioritize work quickly, organize multiple 

responsibilities, and personal and collaborative tasks to improve production and lines of 

action during crises, changing situations and circumstances. Ability to take responsibility, 
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work pressures and sometimes lead, learn and develop, gain experience, accuracy, skill 

and experience in completing work and a balanced personality in dealing and enjoying

Education

Bachelor of Accounting

Al-Neelain University

The courses

Qualifying course in Excel program at the Institute of Computer Technology Khartoum, 

Sudan

A rehabilitation course in the maintenance and assembly of the computer Community 

Development Center, Cairo University, Egypt

Languages:

Arabic.           Mother tongue

English               In the middle

Computer maintenance skills Enter transaction clearance data. Collection of outstanding 

debts Daily purchases

Skills

Ability to bear the workload 

The ability to take responsibility Accuracy

mastery and experience in completing the work

The art and skill of dealing with the computer

The art and experience of dealing with payroll WPS 

The art, experience and skill of dealing with e-government, passport management, 

expatriate affairs and government departments 

Balanced personality Awareness and awareness in solving problems

Smooth handling of the public and customers

I have a country leadership license and knowing some of the areas of Doha.

Hobby :   Sports, reading and travel

                               This is why I hope to join your thriving organizatio      

                             God grants success
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الله د&ٮع دمحأ م,ٮحرلا د&ٮع لداع
نايرلا رط4ڡ-ةحودلا

 +97466845886 

dowly2019@gmail.com - dowly2013@yahoo.com -adilabdalla2023@gmail.com

 ةماعلا تلاوا4ڡملاو ة,ٮتحتلا ة,ٮن&ٮلا تكارشو 3/2023-01/2016 ةلماعلا ىو4ڡلا ةكرش ةرْ&ٮِ?ح بودنمو بساحم
قئاسو ةماعلا تامد?حلاو
 تايرتشملاو نلاعلإاو ة4ڡحتسملا نو,ٮدلا عم&حو ةكرشلا تلاماعم ص,ٮل?حت بودنمو بساحم

ةلاعZڡ تامد?ح م,ٮد4ڡتل تاراهملا نم ةداZڡتسلاا
ةطشنلأا ىZ̀ڡ ةلاعZڡلا تا,ٮلمعلا
تلاكشملا لح تاراهمو يو4ڡلا ى̀عام&حلا لمعلاو ةلاعZڡلا ة,ٮم,ٮ?طنتلا تاراهملا راه?طإ
 تارد4ڡلا ر,ٮZڡوتو ،لكاشملاو تاراسZڡتسلاا لح لىع ءلامعلا ةدعاسمو حا&حن&ٮ ةددعتم ةيرادإ فئا?طو لامكإ
 راه?طإو ،مكحتلاو ف,ٮكتلاو تا&ٮوعصلاو تا,ٮدحتلاو تا&ٮ4ڡعلل لولح دا&ح,ٮإو ،ءلامعلا ةمد?ح تاراهمو ة,ٮدا,ٮ4ڡلا
ةكرشلا تا&ٮلطتم ذ,ٮZڡنت ىZ̀ڡ ة4ڡدلاو فارتحلاا
 ر,ٮتاوZڡلاو بتاورلا م,ٮلستو زا&حنإ ق,ٮ4ڡحت ة,ٮلاملاو ة,ٮص?حشلا تانا,ٮ&ٮلا عم لاعZڡلاو سلسلا لماعتلا نامض
 ماعلا حا&حنلا ىZ̀ڡ مهست ة,ٮنواعت لمع ةئ,ٮ&ٮ زيزعت ةرادلإاو ءلامزلا عم بسانملا ت4ڡولا ىZ̀ڡ ة,ٮمو,ٮلا تا&ٮلطتملاو
ماهملا عيم&ح ىZ̀ڡ ل,ٮصاZڡتلا&ٮ مامتهلااو ة4ڡدلا نم لاع ىوتسم لىع ظاZڡحلاو قيرZڡلل
 لمع م,ٮد4ڡتو ،رارمتسا&ٮ ة,ٮئاهنلا د,ٮعاوملا&ٮ ءاZڡولاو ،ة,ٮلاملا اهتلا&حسو ةكرشلا تانا,ٮ&ٮ ة,ٮ4ڡوثومو ةملاس نامض
ةحلصملا باحصأو ءلامزلا عم لصاوتلا ىZ̀ڡ ز,ٮمتلا&ٮ مازتللااو ةيو4ڡ لمع تا,ٮ4ڡلا?حأ راه?طإو ،ةدو&حلا ى̀لاع
 ةساسحلا تامولعملا عم لماعتلا ىZ̀ڡ ةيرسلا لىع ظاZڡحلا عم تاع4ڡوتلاو تا&ٮلطتملل حضاو مهZڡ نامض
 ن,ٮسحتو ةءاZڡكلا زيزعتل لولحلا ذ,ٮZڡنتو ة,ٮلاملا فادهلأا ق,ٮ4ڡحت عم ةكرشلا تاءار&حإو تاسا,ٮسل لاثتملااو
 ةكرشو ة,ٮتحتلا ة,ٮن&ٮلاو تلاوا4ڡملا ةكرشو Hands Bringing Company ةكرش ىZ̀ڡ تلمع تا,ٮلمعلا
 نواعتلاو ى̀عام&حلا لمعلاو ركاZڡلأا لدا&ٮتو لصاوتلا ةراهم يدل .ةماعلا تامد?حلا ةكرشو ةماعلا تلاوا4ڡملا
 ةددعتم ماهم عم لماعتلاو طZعضلا تحت لمعلا لىع ةرد4ڡلاو اهلحو تاعارصلاو تلاكشملا فاشتكلا
 ماهملاو ةددعتم تا,ٮلوؤسم م,ٮ?طنتو ةعرس&ٮ لمعلا تايولوأ د,ٮدحتو ةءاZڡك&ٮ ر?طنلا تاه&حو ل,ٮدعتو ف,ٮكتلاو
 ةرد4ڡلا .ةر,ٮZعتملا فور?طلاو ف4ڡاوملاو تامزلأا ءانثأ لمعلا طوط?حو جاتنلإا ن,ٮسحتل ة,ٮنواعتلاو ة,ٮص?حشلا
 ةراهملاو ة4ڡدلاو ةر&ٮ?حلا باستكاو ريوطتلاو ملعتلاو ةدا,ٮ4ڡلا انا,ٮحأو لمعلا طوZعضو ة,ٮلوؤسملا لمحت لىع
عاتمتسلااو لماعتلا ىZ̀ڡ ةنزاوتم ة,ٮص?حشو لمعلا لامكإ ىZ̀ڡ ةر&ٮ?حلاو
)Al-Neelain( ن,ٮل,ٮنلا ةعما&ح ة&ٮساحملا ىZ̀ڡ سويرولكا&ٮ
نادوسلا ،موطر?حلا بوساحلا ا,ٮ&حولونكت دهعم ىZ̀ڡ لسكإ جمانر&ٮ ىZ̀ڡ ة,ٮل,ٮهأت ةرود
 ةZعُل .ة,ٮ&ٮرعلا :تاZعللا رصم ،ةرها4ڡلا ةعما&ح ،رتو,ٮ&ٮمكلا عمت&حم ة,ٮمنت زكرم عيم&حتو ةنا,ٮص ىZ̀ڡ ة,ٮل,ٮهأت ةرود
فصتنملا ىZ̀ڡ ةيز,ٮل&حنلإا ةZعللا مّأ
ة,ٮمو,ٮلا تايرتشملا ة4ڡحتسملا نو,ٮدلا ل,ٮصحت .تلاماعملا ص,ٮل?حت تانا,ٮ&ٮ ل?حدأ رتو,ٮ&ٮمكلا ةنا,ٮص تاراهم

تاراهملا
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تاراهملا
لمعلا ءبع لمحت لىع ةرد4ڡلا
ة4ڡدلا ة,ٮلوؤسملا لمحت لىع ةرد4ڡلا
لمعلا لامكإ ىZ̀ڡ ةر&ٮ?حلاو نا4ڡتلإا
رتو,ٮ&ٮمكلا عم لماعتلا ةراهمو نZڡ
رو&حلأا ة,ٮامح ما?طن عم لماعتلا ةر&ٮ?حو نZڡ
ة,ٮموكحلا رئاودلاو ن,ٮ&ٮرتZعملا نوؤشو تازاو&حلا ةرادإو ة,ٮنورتكللإا ةموكحلا عم لماعتلا ةراهمو ةر&ٮ?حو نZڡ
تلاكشملا لح ىZ̀ڡ ى̀عولاو ى̀عولا ةنزاوتملا ة,ٮص?حشلا
ءلامعلاو روهم&حلا عم سلسلا لماعتلا
.ةحودلا قطانم ضع&ٮ فرعأو ةيرط4ڡ ةدا,ٮ4ڡ ةص?حر يدل

رZڡسلاو ةءار4ڡلاو ةضايرلا :ة,ٮاوه
                               

.ةرهدزملا كتم?طنم ىلإ مضنأ نأ لمآ ب&ٮسلا اذهل                                      
 ق,ٮZڡوتلا ى̀لو اللهو                                          


